
La fragilitat dels temps en què vivim també és
aquesta: creure que no hi ha cap mena de rescat
possible, que no hi ha cap mà que t’aixeca, cap
abraçada que et salva o que et perdona, que
et sosté i t’inunda d’un amor infinit, pacient,
indulgent, i que et torna a posar en camí.
Quan experimentem l’abraçada de la misericòrdia,
quan ens deixem abraçar, quan ens commovem,
és quan la vida pot canviar, perquè provem de
respondre a aquest do immens i imprevist, que
als ulls humans pot semblar fins i tot injust en tant
que sobreabundant.

Papa Francesc

Quan el centurió veié Jesús, quan la samaritana
es va sentir mirada i descrita fins al fons, quan
l’adúltera va sentir que li deia: «Jo tampoc no et
condemno. Vés-te’n, i d’ara endavant no pequis
més», quan Joan i Andreu es van trobar davant
d’aquell rostre que els mirava i els parlava, quan
va esdevenir-se tot això va ser un submergir-se en
aquella presència.
¡Submergir-se en la presència de Crist que
ens dóna la seva justícia; mirar-lo! Aquesta és la
conversió que ens canvia de soca-rel; és a dir, que
ens perdona. N’hi ha prou de tornar a mirar-lo, n’hi
ha prou de tornar a pensar en Ell, i som perdonats.

Luigi Giussani

Jean de Dieu, Crist i l’adúltera (1680 ca.), deambulatori, Catedral de Chartres, França. Foto: Mondadori/AGKimages

PASQUA 2016

COMUNIÓ I ALLIBERAMENT


